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PROTOKÓŁ Z I POSIEDZENIA 

KOMISJI SKARG, WNIOSKÓW I PETYCJI 

W DNIU 13 GRUDNIA 2018 R. 

 

PROPONOWANY PORZĄDEK POSIEDZENIA: 

 

1. Otwarcie posiedzenia, stwierdzenie prawomocności, przyjęcie porządku 

obrad. 

2. Omówienie skargi na Marszałka Województwa Śląskiego. 

3. Omówienie skargi na Zarząd Dróg Wojewódzkich w Katowicach. 

4. Opiniowanie projektu uchwały Sejmiku Województwa Śląskiego 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Województwa Śląskiego 

na lata 2019-2030. 

5. Opiniowanie projektu uchwały Sejmiku Województwa Śląskiego 

w sprawie budżetu Województwa Śląskiego na 2019 rok. 

6. Sprawy różne. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad. 1. 

Otwarcie posiedzenia, stwierdzenie prawomocności, przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radny Grzegorz Gaża 

otworzył pierwsze posiedzenie Komisji, przywitał zebranych członków Komisji 

i zaproszonych gości, stwierdził prawomocność posiedzenia (na 7 członków Komisji 

w posiedzeniu uczestniczyło 7 członków), przedstawił proponowany porządek obrad 

i zgłosił wnioski o wykreślenie z porządku punktów 4 i 5 oraz poddał je pod 

głosowanie: wniosek o wykreślenie punktu 4: ZA – 7, PRZECIW – 0, WSTRZYMAŁ 

SIĘ – 0, wniosek o wykreślenie punktu 5: ZA – 7, PRZECIW – 0, WSTRZYMAŁ SIĘ 

– 0. 

 

PORZĄDEK POSIEDZENIA: 

 

1. Otwarcie posiedzenia, stwierdzenie prawomocności, przyjęcie porządku 

obrad. 
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2. Omówienie skargi na Marszałka Województwa Śląskiego. 

3. Omówienie skargi na Zarząd Dróg Wojewódzkich w Katowicach. 

4. Sprawy różne. 

5. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad. 2. 

Omówienie skargi na Marszałka Województwa Śląskiego. 

Przewodniczący Komisji radny Grzegorz Gaża poprosił o wprowadzenie 

do sprawy. 

Zastępca Dyrektora Wydziału Komunikacji i Transportu pani Ewa Mucha 

omówiła skargę na Marszałka Województwa Śląskiego jako z mocy przepisów 

ustawowych Przewodniczącego Wojewódzkiej Rady Bezpieczeństwa Ruchu 

Drogowego. Poinformowała, że skarga w formie mailowej trafiła do Wojewódzkiego 

Ośrodka Ruchu Drogowego w Katowicach, który zajmuje się obsługą Wojewódzkiej 

Rady Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego jako Spam, stąd nie została zauważona 

jako sprawa merytoryczna. Dodatkowo wyjaśniła, że skarga dotyczy zmiany 

przepisów prawnych, a Wojewódzka Rada Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego 

nie opiniuje projektów zmian ustaw. 

Wiceprzewodniczący Komisji radny Rafał Kandziora zapytał, czy mail skarżącego 

ze skargą został prawidłowo i skutecznie dostarczony do Wojewódzkiego Ośrodka 

Ruchu Drogowego w Katowicach. 

Zastępca Dyrektora Wydziału Pomocy Prawnej mecenas Józef Koczar 

poinformował, że mail ze skargą został zaadresowany prawidłowo. 

Przewodniczący Komisji radny Grzegorz Gaża zapytał, czy zarzuty w skardze 

są merytoryczne. 

Zastępca Dyrektora Wydziału Pomocy Prawnej mecenas Józef Koczar 

poinformował, że merytoryczność zarzutów musi rozstrzygnąć Komisja. Dodał, 

że terminy w sprawie nie zostały dochowane. 

Członek Komisji radny Wojciech Saługa zapytał, jak skargę rozstrzygnięto 

w pozostałych województwach, których skarga dotyczy, i czy dowiedzieliśmy się 

od skarżącego, czego tak naprawdę oczekuje. 

Wiceprzewodniczący Komisji radny Rafał Kandziora poparł zadane pytania. 
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Przewodniczący Komisji radny Grzegorz Gaża poprosił dyrektor Ewę Muchę 

o skontaktowanie się z Wojewódzkimi Radami Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego 

w innych województwach i zapytanie, w jaki sposób tam rozstrzygnięto tę skargę. 

Zastępca Dyrektora Wydziału Komunikacji i Transportu pani Ewa Mucha 

poinformowała dodatkowo, że Wojewódzki Ośrodek Ruchu Drogowego 

w Katowicach dotychczas nie udzielił skarżącemu żadnej odpowiedzi. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Gaża oraz Wiceprzewodnicząca Komisji 

radna Alina Nowak stwierdzili, że skarżącemu należy natychmiast odpowiedzieć. 

Wiceprzewodniczący Komisji radny Rafał Kandziora poparł konieczność 

odpowiedzi. Stwierdził, że skarżącego należy zapytać, czy podtrzymuje on skargę, 

czy być może ją wycofa. Poprosił tez Przewodniczącego Komisji o konsultację 

roboczą w sprawie skarg z byłym Przewodniczącym Komisji Rewizyjnej poprzedniej 

kadencji Sejmiku. 

Przewodniczący Komisji radny Grzegorz Gaża poinformował, że Komisja wróci 

do sprawy na następnym posiedzeniu po uzyskaniu nowych informacji. 

 

Ad. 3. 

Omówienie skargi na Zarząd Dróg Wojewódzkich w Katowicach. 

Przewodniczący Komisji radny Grzegorz Gaża poprosił o wprowadzenie 

do sprawy. 

Zastępca Dyrektora Wydziału Komunikacji i Transportu pani Ewa Mucha 

omówiła skargę na Zarząd Dróg Wojewódzkich w Katowicach. Podkreśliła, że sprawa 

nie jest nowa, trwa od 2013 r. i dotyczy zjazdu na działkę prywatną skarżącej z drogi 

wojewódzkiej 908 przez nieruchomość 1361/3, będącą własnością Skarbu Państwa. 

Skarżąca nie zgadza się na propozycje w tym zakresie Urzędu Marszałkowskiego 

i Zarządu Dróg Wojewódzkich, które proponują zjazd z drogi wojewódzkiej 904 przez 

nieruchomość 140/3, będącą własnością Skarbu Państwa po uzyskaniu zgody 

reprezentującego Skarb Państwa Starosty Częstochowskiego. 

Wiceprzewodniczący Komisji radny Rafał Kandziora zapytał, na jakiej podstawie 

skarżąca korzysta obecnie w części z nieruchomości 140/3 i dlaczego nie może 

korzystać z nieruchomości 1361/3. 

Zastępca Dyrektora Wydziału Komunikacji i Transportu pani Ewa Mucha 

poinformowała, że nie wie, czy Starosta Częstochowski udzielił jakiejkolwiek zgody 

skarżącej na korzystanie z nieruchomości 140/3. Natomiast nieruchomość 1361/3 



4 

 

nie posiada Księgi Wieczystej. Sąsiad skarżącej ma zjazd z drogi wojewódzkiej 908 

i być może skarżąca z tego powodu również chce zjazd z tej drogi. Inne propozycje 

odrzuca. 

Przewodniczący Komisji radny Grzegorz Gaża uznał, że skarga jest bezzasadna 

i poprosił dyrektor Ewę Muchę o przygotowanie na następne posiedzenie Komisji 

projektu uchwały Sejmiku wraz z merytorycznym uzasadnieniem. Członkowie Komisji 

wyrazili na to zgodę. 

 

Ad. 4. 

Sprawy różne. 

Członek Komisji radny Stanisław Gmitruk zapytał o harmonogram pracy Komisji. 

Przewodniczący Komisji radny Grzegorz Gaża odpowiedział, że posiedzenia 

Komisji odbywać się będą raz w miesiącu. Zapytał członków Komisji, jaki termin 

w tygodniu najbardziej odpowiadałby. 

Wiceprzewodniczący Komisji radny Rafał Kandziora stwierdził, że posiedzenia 

powinny się odbywać, gdy będą zgłaszane skargi, wnioski lub petycje, zgodnie 

z propozycją Przewodniczącego Komisji. 

Członek Komisji radna Urszula Koszutska poprosiła, aby posiedzenia odbywały 

się w środy, a nie w czwartki. 

Przewodniczący Komisji radny Grzegorz Gaża odpowiedział, że posiedzenia będą 

się odbywać, gdy będą wpływać skargi, wnioski lub petycje. 

Zastępca Dyrektora Wydziału Pomocy Prawnej mecenas Józef Koczar 

poinformował, że sporządził analizę prawną, według której skargi na jednostki służby 

zdrowia rozpatrywać może organ je nadzorujący zgodnie z przepisami szczególnymi 

– ustawą o działalności leczniczej. Wojewódzkie jednostki służby zdrowia nadzoruje 

Zarząd Województwa, w imieniu którego działa Wydział Zdrowia i Polityki Społecznej 

Urzędu Marszałkowskiego. Skargi na działanie jednostek służby zdrowia 

(tzw. podmiotów leczniczych) podlegających pod Województwo Śląskie mogą być 

zatem załatwiane w tym trybie. Członkowie Komisji wyrazili na to zgodę, 

zaś Przewodniczący Komisji poprosił o przekazanie do wiadomości treści analizy 

prawnej. 

 

Ad. 5. 

Zamknięcie posiedzenia. 
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Przewodniczący Komisji radny Grzegorz Gaża wobec wyczerpania porządku 

obrad zamknął pierwsze posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

 

 

 

 

 

Grzegorz Gaża 

Przewodniczący 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokół sporządził 

Sławomir Brodziński 


